Moscow
Moscow is the capital of Russia. It was first mentioned in the records dated back to the year 1147. At that time it was a small frontier post. The history of Moscow is connected with the history of Russia. In 1287 Moscow fell under the yoke of the Tatars. And it was the Moscow Prince Dmitry Donskoy who led the Russian troops to a decisive victory over the invaders in the battle of Kulikovo field in 1380. 

By the 15-th century Moscow turned into a wealthy city. It was under Ivan III that Moscow became the capital of Moscovy. At that time the Kremlin was rebuilt and the largest Kremlin Cathedrals were erected. 

During the Troubled Times Moscow was occuped by the Polish invaders, but they were routed by the popular levy headed by Minin and Pozharsky. 

In 1812 the Napoleonic army entered Moscow. The city was set ablaze. The army had to retreat. That was a poor substitute for the military triumph in Russia, so much desired by Napoleon. 

Nowadays Moscow is the largest city of Russia. It is a political, administrative, economic, educational and cultural centre of the country. 

There are many places of interest in Moscow. The city is famous for its historical monuments, museums, art galleries and theatres. The Historical Museum, the Pushkin Museum of Fine Arts, the Tretyakov State Picture Gallery are world famous. Moscow is proud of the Bolshoi, Maly and Art theatres. 

Moscow is an industrial centre with highly developed engineering, electric, light and chemical industries. 

Moscow is the scientific centre, too. The Russian Academy of Sciences, the oldest university, many schools of higher education, colleges and scientific institutions are located here. 

Moscow is the country's largest sports centre. It often becomes a scene of international sports festivals. 

Перевод текста: Moscow 

Москва - капитал России. Это было сначала упомянуто в отчетах, относился ко времени года 1147. Тогда это был маленький пограничный пост. История Москвы связана с историей России. В 1287 Москве подпадал под хомут татар. И это был Московский принц Дмайтрай Донской, который вел российские войска к решающей победе над захватчиками в сражении области Kulikovo в 1380. 

К 15-ому столетию Москва превратилась в богатый город. Именно под Иваном III Москва стала капиталом Moscovy. Тогда Кремль был восстановлен, и наибольшие Кремлевские Соборы были установлены. 

В течение Обеспокоенных Времен Москва была occuped польскими захватчиками, но они были разбиты популярным налогом, возглавляемым Minin и Pozharsky. 

В 1812 Наполеоновская армия вошла в Москву. Город был подожжен. Армия должна была отступить. Это было бедной заменой для военного триумфа в России, так желаемой Наполеоном. 

В настоящее время Москва - наибольший город Россия. Это - политический, административный, экономический, образовательный и культурный центр страны. 

В Москве есть много достопримечательностей. Город известен его историческими памятниками, музеями, художественными галереями и театрами. Исторический Музей, Музей изобразительных искусств Пушкина, Картинная Галерея государства Третьякова - известный мир. Москва гордится Bolshoi, Maly и Художественными театрами. 

Москва - индустриальный центр с высоко развитой разработкой, электрическими, легкими и химическими промышленностями. 

Москва - научный центр, также. Российская Академия Наук, самого старого университета, много школ высшего образования, колледжей и научных учреждений расположена здесь. 

Москва - наибольший спортивный центр страны. Это часто становится сценой международных спортивных фестивалей.

